
Ida Tammisen ja Tarja Eklundin sekä 23 muun valtuutetun aloite hyönteiskadon 
pysäyttäminen

VD/11585/00.02.00.03/2021

Ida Tamminen ja Tarja Eklund sekä 23 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen: 

”Me aloitteen tekijät olemme huolissamme hyönteiskadosta. Meitä on myös lähestynyt asiasta 
huolestunut kuntalainen.

Ehdotamme, että kunnassamme tehdään konkreettinen suunnitelma toiminta keinoineen miten 
hyönteiskato saadaan pysäytettyä.
Hyönteiskato on todellinen ongelma, joka valitettavasti näkyy meillä jo esim. Lintujen määrän 
pienentymisenä.
Hyönteiskato tarkoittaa hyönteisten määrän vähenemistä ja mahdollisesti hyönteislajien sukupuuttoa.

Konkretiana ehdotamme, että kunnassamme lisätään viheralueiden osien jättämistä luonnontilaan. 
Tämä tarkoittaa, että alueet niitettäisiin vasta alku syksystä. Samalla tämä toisi säästöjä kaupungille.

Korona tilanteen helpottaessa ehdotamme myös yhteisöllisiä hyönteishotellien rakentamis 
workshoppeja eri puolille Vantaata.
Tiivistyvässä kaupunkirakenteessa viheristutuksia lisätään teiden ja katujen varsilla sekä rohkaistaan 
taloyhtiöitä lisäämään piha- istutuksia.

Me allekirjoittaneet valtuutetut vaadimme, että Vantaa arvostaa jatkossa paremmin luonnon 
monimuotoisuutta ja laatii suunnitelman toiminta keinoineen miten hyönteiskato pysäytetään.”

Kaupunginvaltuusto 15.11.2021 § 21

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

Liite:
- allekirjoitettu Ida Tammisen ja Tarja Eklundin sekä 32 muun valtuutetun aloite 

hyönteiskadon pysäyttäminen 


